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前言

　　一个称职的医疗服务人员应具备什么样的英语技能？
医疗服务行业使用英语的工作场景有哪些？
这是许多医务工作者在学习英语中想要了解的问题。
其实，真正意义上的英语学习，其最终目的不是为了考试，而是为了成功地交流。
语言学习的最好方法就是听与说的有机结合。
循环听说训练，反复操练，并不断地从中检验学习效果，不断地吸取精华，提升自己的水平。
　　本书所选取的素材以“取自生活、源自生活”为基本原则，涉及的话题大体涵盖了医疗服务的方
方面面。
希望通过听说互动的语言训练，帮助读者正确、有效、轻松并且迅速地掌握医务工作交流的表达技巧
。

Page 2



第一图书网, tushu007.com
<<医疗卫生英语高频话题>>

内容概要

本书所选取的素材以“取自生活，源自生活”为基本原则，涉及的话题大体涵盖医疗服务的方方面面
。
采取“先听为主、多变表达、情景会话、熟背生巧”的方式，帮助读者正确、有效、轻松、快速地掌
握医务工作交流的表达技巧。
    本书为广大医务工作者提供了一个良好而生动的情景示范，有助于提升他们的英语交流水平。
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章节摘录

　　A：Good morning， sir? Welcome to Peking Union Medical College Hospital.　　B：Good morning.
This is the first time for me to go here.　　A：Peking Union Medical College Hospital is a renowned general
hospital in Chi-na with a prestigious historical background. It is the national medical techni-cal support center for
diagnosis and treatment of severe and complicated dis-eases.　　B：Is it an old hospital?　　A ：Yes. Founded
by Rockefeller Foundation in ]921， the hospital， with its gather-ing of notable experienced physicians，
medical professionals and scientific re-searchers of various specialties， has maintained its leading position as one
of the top-ranked hospitals in China for over 80 years.　　B：It looks so large.　　A：it includes 3，980 staff
members， including 500 professors and associate pro-fessors and including one Chinese Academy of Sciences
academician and two Chinese Academy of Engineering academidans. Currently， the PLIMCH Health-care
Center will be established on a 750，000n~ foundation， and the construction of outpatient and surgical buildings
will be built over 220，000n. Upon com-pletion of the two complexes， patient service， research and
educational envi-ranment will greatly improve， providing an elevated plateau and quality standard for patient
care， contributing to medical research and the education of medical professionals.　　B：The medical services
here must be excellent.　　A：Yes. The International Medical Service offers high-quality medical services for the
international expat community including diplomatic members as well as foreign company representatives in Beijing
， even tourists from over 120 coun：tries， as well as Chinese VIP patients who demand specialized care.　　B
： Clinic Location?　　A：The South Wing of the second floor of the inpatient building， PUMC Hospital.　
　B：When can I come here and see the doctor?　　A：Medical registration hours are Monday to Friday，
from 8：00a. m. to -4：30p.m.　　B：Do you have emergency service?　　A： Yes， 24-hour emergency
service.
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编辑推荐

　　先听为主：在口语训练中，听是说的基础，说是听的目的。
听力训练使读者在开口说之前，对对话中的关键字词及基本句型有了先人为主的感觉。
　　多变表达：以标题例句和基本句型为模板，使句子表达多样化，从而帮助读者学会用更丰富的语
言来表达思想，有助于提高英语会话的水平。
　　情景会话：围绕本单元主题设置会话场景，从而帮助读者学会在实境中灵活地交流与表达，从而
提高口语水平。
　　熟背生巧：围绕单元主题提供的幽默短篇，使读者在放松之余，能够从另一个角度感受英语学习
的乐趣。
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